
 

Ravsted Børneunivers 

Referat 
Emne: Fællesbestyrelse 

 
Dato: Mandag den 17. januar 2022 
Tid: 19:00 
Sted: Ravsted Børneunivers 
Kage: Helle 
Referent; Lene 
  

Deltager ved mødet: 
Michael Holm 
Cathrine Brede 
Åse Lavrsen 
Lene Johannsen 
Malene Christiansen 
Rikke Brix 
Pia Blaudzun 
Randi Carstensen 
Louise Nielsen 
Susanne Jessen 
 
Fraværende: 
Cathrine Brede 
Henrik Sams 
Helle Hansen 

Dagsorden: Tid: Referat: 

Godkendelse af referat 5 min Referat godkendt. 

Nyt fra elevrådet 10 min Elevrådet planlægger at holde banko i foråret – 
dato er endnu ikke fastlagt. 
Der har været afholdt møde med fælleselevråd.  
Toiletterne er blevet mere rene. 
Den nye  gynge kommer i februar. 
Emnet vedr. pantflasker tages op på deres 
næste møde. 

Gruppe til promovering (samarbejd med 
støtteforening) - Randi 

10 min Malene og Annemette er med i promoverings- 
gruppen for støtteforeningen. 
Louise deltager i gruppen for bestyrelsen. 
 

Budget - Michael 10 min Børneuniverset er kommet ud med et overskud 
på 420.000 kr. Tina deltager på næste møde, 
hvor vi kan drøfte årsopgørelsen samt 
indeværende års budget mere i detaljer. s 
Under punktet drøftes den nye tildelingsmodel 
og betydningen for Ravsted Børneunivers også. 

Gruppe vedr. styrelsesvedtægter – Pia og 
Susanne 

5 min Michael sender de tilpassede 
styrelsesvedtægter til godkendelse. 
Michael retter den sidste sætning ift. 
medarbejder fra henholdsvis dagtilbud/ 
dagpleje og skoleområdet. 

Kvalitetsrapport (Høringssvar) – Alle læser op på 
mail fra Michael af den 07-12-2021. 

10 min Der er udarbejdet høringssvar til 
kvalitetsrapporten. 

Fremtidig dagpleje – I må alle gerne gøre nogle 
tanker om dagplejens fremtid! 

 Det samlede tilbud til børnefamilier i Ravsted 
er bredere, når vi både har dagpleje og 
småbørnsgruppe.  
Den røde tråd fungerer super godt. 

https://ravstedboerneunivers.aula.dk/


 
 

Følgende undersøges til næste møde: 

• pris på småbørnsgruppe og hvad 
kræver det for at kunne etablere en 
småbørnsgruppe (fx lokale-mæssigt) 

• Hvad koster det at beholde dagplejen 
under Ravsted Børneunivers.   

• Hvordan vil det fungere, hvis dagplejen 
hører under kommunen? Kan man 
beholde ”Gitte” løsningen selvom 
dagplejen skal være under 
kommunen? Formålet er at højne 
service og undgå gæstedagpleje langt 
fra Ravsted. 

• Hvordan er samarbejdsmulighederne 
med private dagplejere? 

• Kan dagplejen på nogen måde indgå i 
visiteringen fra kommunen, selvom 
den ligger under Ravsted 
Børneunivers? 

Evt.   Infomøde ift. skolestart: Pia kontakter 
Annemette. Annemette laver et opslag på 
Facebook ift. infomøde. 24.1.22 fra 16-17 
 
Der arbejdes på en indholdsbeskrivelse 
omkring SFO til hjemmesiden. (Karis og 
Michael) 
 
Til næste møde kommer der en ny medarb. 
repræsentant for dagpleje/børnehave. 
 
Ny pædagog ansat i børnehaven - Margrethe 
Haagensen, starter 1.2.2022 
 
Fælles pædagogisk dag med Genner, Hovslund 
og Ravsted Børneunivers: Hvad bruger de af 
udvikling mm. Formålet er at lære af hinanden. 
Bestyrelse og personale deltager. Dato er den 
2.4.22. fra 8.00-14.00. Emnet er relationer. 
 
Ferieplan sendes til alle forældre. 
 
Byfest: Børnehaven/ dagplejen/skolen plejer at 
have en bod lørdag med fx ansigtsmaling mm. 
Det er frivilligt. Michael skriver ud... 
 
Hyggeaften for chauffører, bestyrelse og 
støtteforening er rykket til 11. marts. 
Dele af bestyrelsen kommer 20 min før og 
retter mad til mm.  
 
Skolefoto: Muligheden for fotografering 
udenfor blev drøftet. Søskende fotografering 
blev også drøftet. 
 



 

 


